



THE SCHOOL DISTRICT OF PHILADELPHIA
Office of Multilingual Curriculum and Programs
440 NORTH BROAD STREET, SUITE 251
PHILADELPHIA, PA 19130

ENGLISH PROFICIENCY NOTIFICATION

“Please complete the English version of the document, the target language version will be automatically completed”

Dear Parent/Guardian:

We are pleased to inform you that your child, _____
(Student ID# _____), scored a _____ on the W-APT English proficiency test
and will not require *English Speakers of Other Languages (ESOL)* instruction as of
_____.

Your child’s results indicate that your child has learned enough English to be successful in
meeting age appropriate academic standards for grade promotion and graduation. Please keep a
copy of this notification for records.

If you have any questions or concerns, please feel free to contact me at _____.

Sincerely,

ESOL Teacher

School

Principal

Date



ШКОЛЬНЫЙ ОКРУГ ФИЛАДЕЛЬФИИ
Многоязычный Проверочный Центр
440 NORTH BROAD STREET, SUITE 1195
PHILADELPHIA, PA 19130

**УВЕДОМЛЕНИЕ О РЕЗУЛЬТАТАХ ПРОВЕРКИ ЗНАНИЯ
АНГЛИЙСКОГО ЯЗЫКА**

Уважаемые родители и опекуны!

Мы рады сообщить Вам, что Ваш ребенок, _____
(Номер Ученика/Student ID# _____), получил результат _____ баллов
на тесте W-APT (проверка знания английского языка), и поэтому ему не потребуются
уроки английского языка для иностранцев (ESOL) с _____.

Результаты вашего ребенка указывают на то, что он/она выучил английский язык
достаточно хорошо, чтобы успешно заниматься в классе, соответствующем его возрасту,
перейти в следующий класс и закончить школу. Пожалуйста, сохраните копию этого
уведомления в своем архиве.

Если у вас есть вопросы, пожалуйста, звоните мне по телефону: _____.

С уважением,

Учитель ESOL

School

Директор школы

Дата